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Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου κόμματος, βουλευτή Λάρισας

Προς:   Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

Θέμα:   «Καταβολή χρηματικού ποσού στην εταιρία “ΜΟΡΕΑΣ ΑΕ”»

Κύριε Υπουργέ,
Πληροφορηθήκαμε, τελευταία ότι, εν μέσω πανδημίας, αποφασίσατε να καταβάλετε
περί τα ένδεκα εκατομμύρια ευρώ στην εταιρία “ΜΟΡΕΑΣ ΑΕ”, η οποία εποπτεύει,
συντηρεί  και  εκμεταλλεύεται  τον  αυτοκινητόδρομο  “Α7”,  στην  Πελοπόννησο.
Μάλιστα,  αυτά  τα  χρήματα  δίδονται  με  το  αιτιολογικό  της  μειωμένης  διέλευσης
οχημάτων  και  ως  εκ  τούτου,  χαμηλότερων  των  αναμενόμενων  εισπράξεων  της
ανωτέρω εταιρίας, βάσει σχετικής υποχρέωσης του Ελληνικού Δημοσίου προς την
ανωτέρω εταιρία, εκ της μεταξύ των σχετικής σύμβασης.

Πέραν  των  άλλων  αιτημάτων,  ζητώ,  λοιπόν,  να  καταθέσετε  τη  συγκεκριμένη
σύμβαση μεταξύ του Ελληνικού Δημοσίου και της ανωτέρω εταιρίας «ΜΟΡΕΑΣ ΑΕ»
και να μου υποδείξετε το σχετικό άρθρο της συμφωνίας αυτής, με βάση το οποίο
αποφασίσατε  να  δώσετε  τα  πιο  πάνω  χρήματα,  ώστε  να  διαπιστωθεί,  εάν  είχε
πράγματι προβλεφθεί και συμπεριληφθεί στη σύμβαση, η περίπτωση πανδημίας, σε
συνδυασμό με την απαγόρευση από την κυβέρνηση της ελεύθερης κυκλοφορίας των
πολιτών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός  :  

1. Προτίθεσθε, πραγματικά,  να δώσετε στην εταιρία «ΜΟΡΕΑΣ ΑΕ» το ανωτέρω
ποσό, και αν ναι, ποιο ακριβώς χρονικό διάστημα αφορά το ποσό αυτό και με βάση
ποια κριτήρια υπολογίσθηκε;

2. Περιλαμβάνει το σχετικό άρθρο της ανωτέρω σύμβασης, μεταξύ του Ελληνικού
Δημοσίου  και  της  εταιρίας  «ΜΟΡΕΑΣ  ΑΕ»,  την  περίπτωση  πανδημίας  και
απαγόρευσης της κυκλοφορίας των πολιτών;
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Παρακαλώ, να μου χορηγήσετε αντίγραφο της σύμβασης μεταξύ του
Ελληνικού Δημοσίου και της ανωτέρω εταιρίας: «ΜΟΡΕΑΣ ΑΕ», 

όπου εμπεριέχεται το σχετικό επίμαχο άρθρο της ως άνω σύμβασης, 
με βάση το οποίο αποφασίσατε να δώσετε στην “ΜΟΡΕΑΣ ΑΕ” 

τα εν λόγω  χρηματικά ποσά.

3) Προτίθεσθε να καταβάλλετε χρήματα και σε άλλες όμοιου αντικειμένου εταιρίες, 
που συντηρούν και εκμεταλλεύονται ελληνικούς δρόμους, εφόσον σας ζητηθεί;

Ο ερωτών βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος


